

# 8 DAYS ZHENGZHOU XIAN

C11

Validity :

Validity: 01 Jan 2023 - 31 Dec 2024

Code :

FTG8D7NXIYHENG190723IS

ZHENGZHOU.HUIXIAN.KAIFENG.  
LUOYANG.DENFENG.XIAN

TERRACOTTA  
SCULPTURES

EXCLUSIVE

GUO LIANG VILLAGE  
WALL HIGHWAY

纯玩  
全程无购物  
No Shopping

TOUR HIGHLIGHTS:

- ◆ ONLY HENAN-THEATRICAL FANTASY CITY
- ◆ GUO LIANG VILLAGE WALL HIGHWAY
- ◆ TERRACOTTA SCULPTURES
- ◆ SHAOLIN TEMPLE (SHAOLIN KUNG FU SHOW)
- ◆ HIGH SPEED TRAIN EXPERIENCE
- ◆ CHANGAN TWELVE HOURS
- ◆ YONGXIN FANG
- ◆ TASTING XINYANG MAO JIAN TEA

ONLY HENAN-THEATRICAL  
FANTASY CITY

CHANGAN  
TWELVE HOURS

XIAN TO LUOYANG HIGH  
SPEED TRAIN

5\* NOVOTEL XIAN HOTEL  
OR SIMILAR

**DAY 1** Penang - Transit City - Xian (MOB/D)

➢ Assemble at Penang International Airport and depart to XIAN. Upon arrival, dinner and transfer to hotel for check in.

\*\* Overnight at Xian

**DAY 2** Xian (B/L/D)

➢ After breakfast, drive to Ancient City Wall, Bell and Drum Tower. En-route visit to Gaojia Courtyard and enjoy Puppet Show. Later, Immersive experience of the Tang Dynasty - Chang'an Twelve Hours (including entrance fee) + tour of the Tang Dynasty City of Night in Chinese costume, Feel the splendor of the lights, Big Wild Goose Pagoda outview, Wild Goose Pagoda Musical Fountain Square

\*\* Overnight at Xian

**DAY 3** Xian (B/L/D)

➢ After breakfast, visit Terracotta sculptures Pit 123, Bronze Carriage, Horse Exhibition Hall, Terracotta Warriors Pit (including buggy), visit trendy site Yongxing Fang.

\*\* Overnight at Xian

\*Terracotta Warriors and Horses, the Terracotta Warriors and Horses from the Mausoleum of Qin Shi Huang, are the first batch of national key cultural relics protection units and the first batch of Chinese World Heritage Sites

\*May 01 - May 20: Tulip Viewing

**DAY 4** Xian Luo Yang / Denfeng (B/L/D)

➢ After breakfast high speed train to Luoyang. Upon arrival visit Longmen Grottoes Luoyang (including return buggy), Luoyang trendy site Lijingmen and Luoyang Yangming Qing street, outview Yingtianmen and Tiantangmingtang wonderful light show.

\*\* Overnight at Luo Yang / Denfeng - April group will stay in Denfeng (1 hour journey from Luoyang)

\*Longmen Grottoes Luoyang - Yishui Riverside, a world cultural heritage, a treasure house of stone carving art

\*March 20 - March 31 Cherry Blossom Viewing

\*April 1-April 30 Peony Viewing

**DAY 5** Luo Yang - Denfeng (B/L/D)

➢ After breakfast, visit Guanlin (include prosperity incense). Head to Denfeng, visit Shaolin Temple (including 2 way Buggy), Talin, enjoy Shaolin Kung Fu Show.

\*\* Overnight at Denfeng

\*Shaolin Temple - The ancestral home of Zen Buddhism, the most famous temple in the world, and the birthplace of Chinese Kung Fu

\*\*October 20th to November 15th - Golden Ginkgo Leaves season at Shaolin Temple

**DAY 6** Denfeng - Hui Xian - Zheng Zhou (B/L/D)

➢ After breakfast, head to Jiao Zuo to visit Wanxian Mountain Guo Liang Village Wall Highway Scenic Area (Including buggy). After that proceed to Zhengzhou.

\*\* Overnight at Zheng Zhou

Hanging wall highway -Wall promenade, both the majestic and pale stone wall landscape, but also has a wonderful and elegant mountain charm, set of majestic, strong, strange, secluded, steep as one

**DAY 7** Zheng Zhou - KaiFeng - Zheng Zhou (B/L)

➢ After Breakfast, visit Qingming Shangheyuan, specially arranged to taste the Northern Song Dynasty trendy snack - Da Song Qie Gao. Xinyang Maojian Tea Tasting in Zhengzhou.

➢ Visit Only Henan-Theatrical Fantasy City (Including 1 Main Show). Dinner at self expense in Only Henan-Theatrical Fantasy City.

\*\* Overnight at Zheng Zhou

Only Henan-Theatrical Fantasy City, with a total investment of nearly 6 billion yuan, is one of the largest and longest performing theatrical clusters in China. It has 21 theaters of different sizes and nearly 1,000 actors, divided into 3 main plays and 18 smaller plays, with a total play length of nearly 700 minutes

**DAY 8** Zheng Zhou - Transit City - Penang (B)

➢ After breakfast transfer to airport for flight back home sweet home.

\*\*Home Sweet Home



Tour Fare / Departure Date / Flight

\*\*Tour Leader Tipping Not Included

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are advised to purchase travel insurance for travelling period.

Validity :

Validity: 01 Jan 2023 - 31 Dec 2024

Code :

FTG8D7NXIYHENG190723IS

郑州.辉县.开封.洛阳.登封.西安



独家精选

郭亮村挂壁公路

兵马俑

纯玩

全程无购物  
No Shopping

行程特点:

- ◆ 只有河南-戏剧幻城
- ◆ 郭亮村挂壁公路 ◆ 兵马俑
- ◆ 少林寺 (少林功夫表演)
- ◆ 长安十二时辰
- ◆ 永兴坊
- ◆ 高铁体验
- ◆ 品尝信阳毛尖茶

**DAY 1 槟城 - 中转城市 - 西安** (机上用餐/晚)

- > 集合于槟城国际机场乘搭客机飞往西安。
- > 接机享用晚餐后送酒店休息。

**\*\* 夜宿于西安**

**DAY 2 西安** (早午晚餐)

- > 享用早餐后, 参观古城墙、钟鼓楼广场。之后前往高家大院观看皮影戏, 沉浸式体验盛唐风华长安十二时辰 (含门票) 和穿汉服游大唐不夜城, 感受灯火辉煌。外观大雁塔, 雁塔音乐喷泉广场。

**\*\* 夜宿于西安**

长安十二时辰主题街区是以唐市井文化为原点, 以网剧《长安十二时辰》IP 为主题, 以沉浸式体验为核心, 在建筑, 软装, 钱币, 人物, 服装, 语言, 音乐, 故事等领域进行全唐化包装

**DAY 3 西安** (早午晚餐)

- > 清晨早餐后前往游览前往参观兵马俑 (1, 2, 3号坑), 铜车马展厅, 百戏俑坑 (含电瓶车), 打卡网红永兴坊。

**\*\* 夜宿于西安**

\*兵马俑即秦始皇陵兵马俑, 是第一批全国重点文物保护单位、第一批中国世界遗产

\*5月01日 - 5月20日 赏郁金香

**DAY 4 西安 洛阳/登封** (早午晚餐)

- > 早餐之后, 乘坐高铁前往洛阳参观龙门石窟 (含双程电瓶车), 外观洛阳网红丽景门, 洛阳明清一条街, 外观应天门和天堂明堂, 欣赏华灯初上流光溢彩。

**\*\* 夜宿于洛阳/登封 - 四月团将入住登封 (1小时车程到洛阳)**

\*龙门石窟-伊水河畔, 世界文化遗产, 石刻艺术宝库。遥望白居易的烟雨居所

\*3月20日-3月31日 赏樱花

\*4月1日-4月30日 赏牡丹花

**DAY 5 洛阳 - 登封** (早午晚餐)

- > 今天我们早餐后参观关林, 赠送每人发财平安香。后前往登封参观少林寺 (含双程电瓶车)、塔林, 观看少林功夫表演。

**\*\* 夜宿于登封**

\*少林寺- 禅宗祖庭、天下第一刹、中国功夫的发源地

**\*\*10月20日-11月15日少林寺观赏金色银杏叶\*\***

**DAY 6 登封 - 辉县 - 郑州** (早午晚餐)

- > 早餐后前往辉县参观万仙山郭亮村挂壁公路景区 (含景区环保车)。之后前往郑州。

**\*\* 夜宿于郑州**

\*挂壁公路-绝壁长廊, 既有雄强而苍茫的石壁景观、又有妙曼而秀雅的山乡风韵, 集雄、壮、奇、幽、峻为一体

**DAY 7 郑州 - 开封 - 郑州** (早午餐)

- > 早餐之后, 早餐后参观清明上河园, 特安排品尝北宋网红小吃-大宋切糕。郑州品尝信阳毛尖茶。之后前往戏剧幻城只有河南 (含1主剧场) 晚餐景区内自理品尝当地小吃。

**\*\* 夜宿于郑州**

\*只有河南戏剧幻城-总投资近60亿元, 是中国规模最大、演出时长最长的戏剧聚落群之一。城内拥有21个大小不一的剧场、近千名演员, 分为3大主剧和18个小剧, 剧目总时长近700分钟。

**DAY 8 郑州 - 中转城市 - 槟城** (早餐)

- > 早餐后接着, 送往机场返回美丽的家园。

**\*\* 美丽的家**



价钱 / 出发日期 / 航空公司

**\*\*不含领队小费**

备注: 上述行程仅供参考, 原则上本公司尽量保持行程不变, 然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引  
起的行程变动或而外的费用, 本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境, 一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班  
情况调换行程次序, 但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。